
SCHRIFTELIJKE VRAAG

nr. 1570
van BERT MAERTENS
datum: 6 juli 2017

aan BEN WEYTS
VLAAMS MINISTER VAN MOBILITEIT, OPENBARE WERKEN, VLAAMSE RAND, TOERISME EN DIERENWELZIJN

Schaatsen op de Damse Vaart  -  Kunstmatig bevroren sectie (2)

In zijn antwoord op mijn schriftelijke vraag nr. 765 van 13 februari 2017 over het 
kunstmatig laten toevriezen van een sectie van de Damse Vaart om er schaatsen 
mogelijk te maken, gaf de minister aan dat er nog geen contact was geweest tussen de 
stad Damme en Waterwegen en Zeekanaal NV (W&Z). Er was ook geen dergelijk contact 
gepland. 

Op de zitting van de Damse gemeenteraad van 22 mei 2017 stelde de burgemeester dat 
er reeds met W&Z informeel overleg plaatsvond. Pas als de stad een uitgewerkt voorstel 
kan voorleggen, zal er formeel overleg plaatsvinden. 

Ter opvolging graag volgende vragen.

1. Kan de minister al dan niet bevestigen dat er reeds informeel overleg plaatsvond 
tussen de stad Damme en W&Z? Zo ja, wat was de uitkomst hiervan? 

2. Ontving W&Z reeds een uitgewerkt voorstel vanwege de stad Damme? Zo ja:

a) kan de minister dit voorstel nader toelichten; 

b) wat is het standpunt van W&Z met betrekking tot dit voorstel? 



BEN WEYTS
VLAAMS MINISTER VAN MOBILITEIT, OPENBARE WERKEN, VLAAMSE RAND, TOERISME EN DIERENWELZIJN

ANTWOORD
op vraag nr. 1570 van 6 juli 2017
van BERT MAERTENS

1. Er heeft een informeel overleg plaatsgevonden tussen de stad Damme en 
Waterwegen en Zeekanaal NV (W&Z). Het informeel overleg leidde tot de afspraak 
dat een concreet voorstel aan W&Z zou worden voorgelegd.

2. W&Z ontving nog geen uitgewerkt voorstel vanwege de stad Damme.


